
 
Notulen jaarvergadering HSV Langedijker Sportvissers eo d.d. 20-03-2025 
 
Plaats van samenkomst; Café de Schelvis te Zuid-Scharwoude. 
Aanwezig de bestuursleden Jan Leibbrand, Ico Isbrucker, Antoon Groot, Richard Pronk en 
Pieter Oostwouder.  
Verder de leden; Sjaak van der Bliek, Jos Kaandorp, Henk van der Vaart, Jan Agenant, 
Frank Melten, Nico Drost, Wilfred Groen, Willi-Jan Kuijs, Hans Dekker en D. Deltin. 
Er is afbericht van Rene van Deventer van de afdeling Geestmerambacht.  
 

1) Ico Isbrucker opent even over achten de vergadering en heet iedereen welkom in 
de zijzaal van café “de Schelvis”. Vanuit de vergadering worden er geen extra 
agendapunten aangegeven, zodat de agenda vastgesteld is. 
 

2) Ingekomen en verzonden stukken; 
- Er is een mail ontvangen betreffende de transitie van de zeven federaties naar 

1 sterke sportorganisatie.  
 

3) Notulen van de jaarvergadering d.d. 17-04-2024; 
De notulen van de jaarvergadering van d.d. 17-04-2024 worden per pagina 
doorgenomen.  
P. Oostwouder heeft de volgende opmerkingen;  
- In de aanhef staat nog “Agenda” terwijl het de “Notulen” betreft. 
- Bij de vertegenwoordigers staat visclub “de Schelvis”, dit moet zijn visclub “de 
Schele Posch” 
- Punt 6; het gaat om het financieel verslag van 2023 i.p.v. 202. 
- Punt 12; P. Oostwouder heeft betreffende het “iets organiseren voor 
vrijwilligers” een lijst 
  met vrijwilligers per mail ingestuurd, maar heeft daar geen reactie op gehad.  
Als bovenstaande punten aangepast zijn kunnen de notulen voor definitief 
aangenomen worden. Er zijn verder geen opmerkingen vanuit de vergadering.  
 

4) Jaarverslag; 
Penningmeester Ico Isbrucker leest het door hem opgestelde jaarverslag 2024 
voor. 
Het jaarverslag wordt met applaus ontvangen en zodoende goedgekeurd door de 
vergadering. 

 
5) Financieel verslag 2024 en de begroting 2025; 

Penningmeester Ico Isbrucker licht het financieel verslag 2024 en de begroting 
voor 2025 toe; 
De begrote kosten t.o.v. de werkelijk kosten (Realisatie) komen het afgelopen 
jaar weer aardig overeen. Met dien verstande dat er afgelopen jaar geen (poot)vis 
is uitgezet.  
Het jaar 2024 is afgesloten met een positief saldo van €11.763,- Het totale 
vermogen bedroeg eind 2024 €59.305,-  

 
6) Verslag van de kascommissie bestaande uit Henk van der Vaart en Sjaak van der 

Bliek; 
De heren Van der Vaart en van der Bliek hebben de kascontrole uitgevoerd bij 
penningmeester Ico Isbrucker. Ze hebben geen onvolkomenheden kunnen vinden, 
alles was keurig voor elkaar. Alleen het boekhoudkundige financiële overzicht 
vinden zij voor een leek lastig te lezen. Het eigen vermogen wordt aangegeven 
met een min bedrag, omdat je officieel een schuld zou hebben bij de bank.  
In de begroting voor 2025 is geen bedrag opgenomen voor het uitzetten van 
(poot)vis, maar waarschijnlijk gaat dat wel gebeuren. Richard Pronk wil 



 
betreffende het Heemtmeer eerst de zomer afwachten om te bekijken of daar nog 
vis uitgezet moet worden.  
De afdracht per vispas is voor 2025 door de federatie verhoogd naar €11,25. LSV 
heeft tegen gestemd.  

 
7) Goedkeuring van financieel verslag 2024, begroting 2025 en decharge bestuur; 

Het financiële verslag 2024 en de begroting 2025 worden goedgekeurd door de 
vergadering, zodat er decharge verleend wordt aan het bestuur voor het gevoerde 
financiële beleid.  

 
 

8) Verkiezing kascommissie en benoeming nieuw reserve kascommissielid; 
Henk van der Vaart treedt af en wordt opgevolgd door Frank Melten. Sjaak en 
Frank hebben volgend jaar de kascontrole. Jos Kaandorp stelt zich beschikbaar als 
reserve kascommissielid. 

 
9) Bestuursverkiezing; 

Voorzitter Jan Leibbrand is periodiek aftreedbaar en niet herkiesbaar. Jan wil geen 
voorzitter meer zijn van een hengelsportvereniging die onder de federatie 
MidWest Nederland en Sportvisserij Nederland valt. Hij is het niet eens met de 
gang van zaken en met het financiële afhandelen van de transitie van de zeven 
federaties naar 1 sportvisorganisatie.  
Jan wordt met een “Langedijker neut” bedankt voor zijn inzet de afgelopen 3 jaar.  
De VVV-bon en bloemen worden nog nagezonden.  
Er hebben zich geen kandidaten voor een bestuursfunctie aangemeld bij het 
bestuur.  
Ico neemt voorlopig het voorzitterschap waar en samen met zijn vrouw ook het 
penningmeesterschap. Pieter neemt de taken van secretaris op zich.    

 
10) Langedijker kampioenschap; 

Het Langedijker kampioenschap zal ook dit jaar weer op de 2e zondag van juli 
plaatsvinden. 
De datum is dit jaar zondag 13 juli. Afgelopen jaar heeft Charles Engel Pieter 
geholpen bij de organisatie. Anton Groot geeft aan dat hij ook weer beschikbaar is 
komend jaar. We hopen weer op een goede opkomst. 

 
11) Mededelingen van de Federatie SMWN/SVN, VBC, Geestmerambacht en 

Heemtmeer; 
 
Federatie SMWN/SVN;  
Er zal een transitie plaatsvinden van de zeven federaties naar 1 sterke 
sportvisorganisatie. 
Volgende week donderdag d.d. 27-03-2025 staat er een regioavond gepland in 
het Dorpshuis van Waarland waar bestuursleden een presentatie krijgen van de 
transitie en waar het mogelijk is vragen te stellen. Begin April zullen de 
presentatie en een overzicht van de gestelde vragen per mail gedeeld worden 
door SMWN/SVN.  

 
Mededelingen van de VBC/HHNK;  
Afgelopen jaar heeft Langedijker Sportvissers de vraag gekregen om te werken 
met het opstellen van visplannen. Ico is hier samen met een medewerker van de 
federatie heel druk mee geweest. Binnenkort volgt een uitnodiging van het HHNK 
om de visplannen te bespreken. Ico zou graag willen dat er iemand met hem 
meegaat naar dit overleg.  
 



 
Recreatiemeer Geestmerambacht; 
Er heeft overleg plaatsgevonden tussen de beheerders van het recreatiemeer en 
Langedijker Sportvissers. Helaas waren er geen vertegenwoordigers van VIOD en 
Alkmaar bij aanwezig. 
Het overleg zal dit jaar een vervolg krijgen. 
Er zou niet meer in de baaitjes gevist mogen worden, omdat recreanten in 
haakjes zouden kunnen trappen die door vissers verspeeld zouden zijn. Dit lijkt de 
vergadering onzin.  

 
Heemtmeer;  
Afgelopen herfst zijn er door weersinvloeden en doordat de pomp niet optimaal 
werkte vissen in nood gekomen in het Heemtmeer. Richard Pronk heeft hier direct 
op gereageerd en heeft een boer/tuinder bereidt gevonden om direct met een 
trekker en pomp naar het Heemtmeer te komen. Hierdoor werd het water 
rondgepompt/in beweging gebracht en konden de vissen weer op adem komen. 
Dankzij dit adequate ingrijpen van Richard is het goed afgekomen. De vergadering 
bedankt Richard hiervoor met een applaus.  
Zaterdag 30 Augustus zal er na het succes van afgelopen jaar weer een “Open 
dag” op het Heemtmeer georganiseerd worden.  
 

12) Organisatie 50+ wedstrijden (ingevoegd agendapunt); 
De nieuwe opzet van de wedstrijden waarbij de baarsvissers telkens een bepaald 
stuk water afvissen en waarbij de witvissers blijven zitten is afgelopen jaar goed 
bevallen. De inleg voor de 4 wedstrijden blijft €15,- Sjaak van der Bliek stelt voor 
om voor de zwartbekgrondels 1 punt te rekenen, omdat er heel veel van 
gevangen worden. Dit om de witvissers ook nog enigszins een kans te geven. Jan 
Agenant en Frank Melten zullen de organisatie weer op zich nemen en zullen de 
prijzen regelen.  

 
13) Rondvraag; 

Hans Dekker; De invalideparkeerplaats bij het Heemtmeer is verzakt. Richard 
Pronk geeft aan dat er dan een melding in Fictie gedaan moet worden. Daarna zal 
het opgepakt worden door de gemeente.  
 
Sjaak van Bliek; Kunnen er karpers uitgezet worden in het meertje bij de 
Potjesdam? De karpers moeten i.v.m. de aalscholvers een minimaal gewicht 
hebben van tenminste 1 kilo. 
 
Sjaak van der Bliek; Sjaak geeft aan dat hij wel mee wil met Ico naar het HHNK 
betreffende de visplannen.  
 
Frank Melten; Frank geeft aan dat de Amerikaanse dwergmeerval (bruine en 
zwarte) in opkomst is. Deze vis is een exoot. Sportvisserij Nederland vraagt 
melding te maken als deze vis gevangen wordt.  
 
Ico Isbrucker; Om beter zichtbaar te zijn op onder andere evenementen stelt Ico 
voor om voor de afdelingen kleding te bestellen met het logo van Langedijker 
Sportvissers en de betreffende afdeling. Ico zal binnenkort een mail hierover 
sturen.  

 
14) Tot slot sluit Ico Isbrucker de vergadering en bedankt iedereen voor hun komst. 

 
 

Notulist: Pieter Oostwouder 
  


